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Velika podpora
možnim
kandidatom

V zelo veliki večini so temeljne kandidacijske konference
podprle vse predlagane možne kandidate za vodilne delegat-
ske in druge funkcije na vseh ravneh ali soglašale z njimi
oziroma niso imele pripomb. Posamezne pripombe, mnenja
in stališča so po zbranih podatkih iz zapisnikov temeljnih
kandidacijskih konferenc oblikovali v 35 temeljnih kandida-
cijskih konferencah (11 v KS in 24 v TOZD in DS) izmed
skupno 310.

Tudi na teh temeljnih kandidacijskih konferencah so veči-
noma podprli vse ali v glavnem vse predlagane možne kandi-
date, pri tem pa so oblikovali stališča, mnenja in pripombe
tako glede kandidacijskega postopka in uveljavljanja načel
kadrovske politike kakor glede nekaterih kandidatov.

Ob splošni podpori so na nekaterih temeljnih kandidacij-
skih konferencah posamezni kandidati dobili še posebno
podporo, in sicer:

a) na raven občine:
- na TKK v KS Stadion Brunu Rainerju;
- na TKK v KS Ivan Kavčič Nande Simu Lajiču-Dermota

(doslej Ivo Vulič-Dermota), Miru Miheliču, Franciju Okornu,
Dejanu Bravničarju, Juretu Lenardu, Dragici Wedam, Janezu
Potočniku in Rudiju Zavrlu;

b) za raven mesta:
- na TKK v KS Triglav Nuši Kerševan; _ . ; ' . .
c) za raven republike:
- na TKK v KS Stadion Majdi Poljanšek;
- na TKK na Srednji vzgojiteljski šoli Silvi Vaupot (za

predsednico zbora izvajalcev Izobraževalne skupnosti Slove-
nije) in Majdi Plestenjak (za predsednico skupščine skupno-
sti otroškega varstva Slovenije).

Na nekaterih temeljnih kandidacijskih konferencah so
glede posameznih možnih kandidatov oblikovali pripombe
mnenja in stališča. Na TKK v KS Ivan Kavčič-Nande so opo-
zorili, da Miro Jelčič, kandidat za predsednika skupščine
TKS ni uvrščen na ustrezno kandidatno listo, na TKK v KS
Jože Štembal niso soglašali s kandidaturo Albina Paniča za
predsednika zbora združenega dela občinske skupščine, na
treh TKK se niso opredelili glede predlaganih možnih kandi-
datov za nosilce vodilnih funkcij v skupščini občine in v
skupščinah SIS z utemeljitvijo, da jih premalo poznajo.

Poleg konkretnih pripomb, ki so jih izoblikovali na dveh,
treh oziroma štirih temeljnih kandidacijskih konferencah v
zvezi z kandidaturami dr. Emila Rojca, Majde Poljanšek in
Franceta Popita, so na nekaterih oblikovali tudi splošne pri-
pombe v zvezi s kandidacijskim postopkom. Med drugim so
menlli, da je premalo osebnih podatkov o kandidatih, pred-
vsem o njihovi uspešnosti in aktivnosti. Volilci jih zato pre-
malo ali pa sploh ne poznajo. Kadrovska sestava naj bi se
čimbolj pomlajevala. Na republiški ravni se isti Ijudje pojav-
Ijajo za različne funkcije. Pri kandidatih za vodilne funkcije v
republiki je še vedno prisotno horizontalno kroženje seda-
njih funkcionarjev. Za profesionalne funkcije v občini naj bi
bile kandidatne liste odprte. 65 let naj bi bila zgornja meja za
opravljanje najodgovornejših funkcij v republiki in federaciji.
Poklicnih funkcij naj ne opravljajo Ijudje, ki imajo pogoje za
upokojitev. Zakaj se na listah še vedno pojavljajo kandidati,
ki so bili soudeleženi pri upravljalskih in samoupravljalskih
odločitvah, ki so nas privedle do današnje krize v gospodar-
stvu, ter zakaj je za najpomembnejšo funkcijo v republiki
predlagan samo en kandidat.

Predsedstvo občinske konference socialistične zveze je
sklenilo, sklep pa je podprla tudi občinska kandidacijska
konferenca, da bodo na vprašanje, mnenja in predloge, ki se
nanašajo na raven občine, zagotovili odgovore v občinski
konferenci socialistične zveze. Za odgovore na ostala vpra-
šanja iz TKK, ki se nanašajo na mestno ali republiško raven,
pa bodo prosili mestno in republiško konferenco sociali-
stične zveze.


